

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長:

P23010

Arrangement for S1 Homework Enhancement Class 中一功課班安排

To help S1 students cultivate a good habit of doing homework, S1 students will be arranged to have Homework Enhancement Class after school from 18th September 2023 (Monday). The Homework Enhancement Class will be conducted from 3: 30 pm − 4:10 pm on Mondays, Tuesdays, Wednesdays and Friday. Please refer to Appendix 1 for the detailed arrangements.

Thank you for your kind attention. Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

為使中一級學生能建立良好的做功課習慣,由 2023年9月18(星期一) 開始,中一級學生在放 學後須留校進行功課班。功課班將於星期一、二、三及五下午 3:30 至 4:10 舉行。詳情請參閱附頁

敬希垂注。如有任何查詢,請與校務處職員聯絡(電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長

5th September 2023 二零二三年九月五日

Arrangement for S1 Homework Enhancement Class 中一功課班安排

Time: 3:30 pm - 4:10 pm 時間: 下午 3:30 - 4:10

		星期一	星期二	星期三	星期五
Class 班別	Venue 地點	Teacher 老師	Teacher 老師	Teacher 老師	Teacher 老師
1A	Rm 103	СРҮ	LKC	YYS	LKC
1B	Rm 104	CCA	CYS	NYK	TWL
1C	Rm 105	LWS	LWS	YSY	LWS
1D	Rm 106	PWS	YYN	PWS	YYN